
Retsudvalget

Til: Statsministeren

Dato: 26. september 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1173
Vil statsministeren oplyse, om hun var bekendt med, at ministerkandidater ik-
ke skal sikkerhedsgodkendes, da hun 29. september 2011 udtalte følgende til
TV 2: "Jeg har talt med Henrik Sass i morges, hvor han fortalte mig, at han
ikke længere står til rådighed som minister i en kommende regering, netop på
den her baggrund at han ikke kan blive sikkerhedsgodkendt" (her gengivet fra
Informations artikel "Thorning viderebragte selv forkert påstand", 25. septem-
ber 2012: http://www.information.dk/311942)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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